



## SAB Shariah Compliant Green Deposit

SAB's Shariah Compliant Green Deposit allows customers to safely invest their money towards green financing initiatives, with their funds generating competitive returns for the short to medium term.

The target sustainability themes that customer funds may support include renewable energy, clean transportation, sustainable water management, and climate change adaptation.

SAB Green Deposits are matched against qualifying, Shariah compliant financing and investments, for approved ESG purposes, with any credit risk held by the bank. Any funds that are unable to be contributed are held by SAB awaiting allocation to a future ESG eligible purpose.

### Summary – Q4 - 2024:

In the period from 1st October to 31 December, SAB continued to invest customers' funds toward accredited ESG purposes, with strong customer demand for Green Deposits leading to periods during the quarter where excess investments awaited contribution toward ESG purposes.

During the period where Green Deposits balance exceeded available ESG funding opportunities, these funds generated profit for customers in line with the agreed profit rates that apply to their investments.

In the fourth quarter of 2024, focus areas continued to be related to energy diversification and energy efficiency. During the quarter, SAB invested customers' funds toward financing a renewable energy project, and made new investments into sukuk that support a project providing smart electric meters and renewable energy integration, along with general ESG purposes

### Portfolio Composition as on 31 December 2024:

Sector	Allocation
Renewable Energy	78%
Clean Transportation	0%
Sustainable Water Management	0%
Climate Change Adaptation	0%
Other Approved ESG Sectors	22%
Total	100%

## حساب الأول الودائع الخضراء

حساب الودائع الخضراء من الأول هو حساب استثمار مبتكر متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية يتيح الفرصة لتحقيق أهداف الاستدامة الشخصية الخاصة بك من خلال استثمار أموالك لدعم تمويل المشاريع الصديقة للبيئة في المملكة العربية السعودية ، مع عوائد مجزية على المدى القصير إلى المتوسط.

تشمل موضوعات الاستدامة المستهدفة لدعم أموال العملاء في الطاقة المتجددة، والنقل النظيف، والإدارة المستدامة للمياه، والتكيف مع تغير المناخ.

تتم مطابقة حساب الأول الودائع الخضراء مع التمويل المؤهل والمتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية لأغراض الحوكمة البيئية والاجتماعية والمؤسسية المعتمدة مع وجود أي مخاطر ائتمانية يحتفظ بها البنك. أي أموال لا يمكن استثمارها سيحتفظ بها بنك الأول لانتظار تخصيصها لغرض مؤهل في المستقبل البيئي والاجتماعي والحوكمة.

### ملخص – الربع الرابع من عام 2024:

في الفترة من 1 أكتوبر إلى 31 ديسمبر، ضمن "الأول" التخصيص الكامل لجميع أموال العملاء المودعة مقابل أغراض بيئية واجتماعية وحوكمة معتمدة ، كما كان الطلب قوي من العملاء على الودائع الخضراء.

خلال الربع الرابع تجاوز فيها رصيد الودائع الخضراء فرص تمويل المتاحة ، حققت هذه الأموال أرباحاً للعملاء بما يتماشى مع معدلات الربح المتفق عليها التي تنطبق على استثماراتهم.

استمر التركيز في الربع الرابع من عام 2024 على دعم تمويل الطاقة المتجددة، والمساعدة في تنويع توليد الكهرباء في المملكة العربية السعودية مع حصة أكبر من مصادر متجددة.

وفي أي حال من الأحوال لن تكون أموال العملاء غير مخصصة.

### مكونات المحفظة في 31 ديسمبر 2024:

القطاع	نسبة التخصيص
الطاقة المتجددة	78%
النقل النظيف	0%
الإدارة المستدامة للمياه	0%
التكيف مع تغير المناخ	0%
القطاعات البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات الأخرى المعتمدة	22%
المجموع	100%